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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 4 din 09.04.2020 
 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 09 aprilie 2020, ora 1100 

 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI 

 

Avand in vedere contextul actual, privind limitarea si diminuarea 

raspandirii coronavirusului SARS COV 2, Decretul Presedintelui 

nr.195/16.03.2020 privind decretarea starii de urgenta si a Ordonantelor Militare 

privind masuri de prevenire a raspandirii COVID-19, adresa Ministerului 

lucrarilor Publice, Dezvoltarii si Administratiei nr. 46408/23.03.2020, mentionam 

ca prezenta sedinta a consiliului local s-a desfasurat prin utilizarea mijloacelor de 

comunicare electronice, avand in vedere prevederile Codului Administrativ. 

 Membri consiliului local au fost apelati prin intermediul aplicatiei 

Messenger, cu apel video, si au votat electronic conform art. 139 din OUG 57/2019 

privind Codul Adminstrativ, si toata sedinta a fost inregistrata audio de catre 

secretarul general al comunei. 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 5 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea, restul de 8 consilieri fiind contactati telefonic 

pe aplicatia messenger, prin apel audiu si video. Şedinţa se declară legal constituită. 

▪ Participă la lucrările şedinţei domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, IONEL MORARIU 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 129 din 01.04.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

09.04.2020, ora 1100 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a I-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2020; 

2. Proiect de hotarare privind indexarea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2021; 
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3. Prezentarea Deciziei nr. 4/03.04.2020 emisa de Camera de Conturi Vaslui, inaintata catre 

Consiliul Local al Comunei Rebricea, prin adresa nr. 389/03.04.2020 si inregistrata la 

primaria Comunei Rebricea cu nr. 1824/06.04.2020. 

4.       Interpelari si raspunsuri. 

 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

       - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a I-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020.            

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

  

 Discutii: 

 

Domnul primar informeaza ca ne-a fost alocată suma de 100 mii lei din impozitul pe venit pe anul 

2020 si motivat de repartizarea excedentului pe anul 2019. Suma acesta nu vine toata odata ci pe 

parcursul anului insa noi trebuie sa o avem bugetata, motiv pentru care a fost prinsa acum. 

O suma de 10.000 lei va fi prinsa pentru ajutoare de urgenta in contextul actual legat de pandemia de 

Covid-19, pentru persoanele in carantina, aflate in izolare si pentru cei de peste 65 de ani, fara 

apartinatori legali. 

O Suma de 10.000 lei este prinsa pentru procurarea de materiale sanitare (masti, manusi, gel 

dezinfectant etc.)  

Se va incerca prin compartimentul de achizitie publica achizitionarea de masti pentru fiecare cetatean 

al comunei Rebricea, masti care sa fie si ieftine dar bune. Se doreste ca mastile sa fie reutilizabile, 

spalate si calcate. 

Domnul primar informeaza ca mastile lipsesc de pe piata si se propune de domnul vice confectionarea 

lor pe plan local insa acestea nu ar fi avizate. 

Domnul primar informeaza ca se va interveni la fiecare familie, punctual, unde sunt probleme dar 

cade si in sarcina agentilor economici si institutiilor publice se se asigure de buna functionare. Noi 

avem materiale pe stoc, atomizoare, suntem in grafic. 

El zice ca mai nou sunt discutii ca materialele trebuie distribuite de primarie ca si in campania 

electorala. S-a inteles gresit ca primaria trebuie sa suporte cheltuielile persoanelor cu varsta peste 65 

de ani. 

Domnul viceprimar informeaza ca s-au achizitionat materiale dezinfectante, un biocid puternic, pentru 

a fi cu un pas inainte. 
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➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind 

aprobarea rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020.   

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind 

indexarea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2021. 

 - Dau cuvântul doamnei Maftei Adina ( avand in vedere ca doamna Diaconu Maricica 

nu este prezenta, in contextul Ordonantelor militare)  pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind indexarea impozitelor și taxelor locale pentru anul 

2021. 

               - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate pentru 

activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta raportul de 

AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind indexarea impozitelor și taxelor locale 

pentru anul 2021. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

indexarea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2021. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

indexarea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2021. 

  

 DISCUTII: 

 

Nu sunt discutii la acest subiect. 

   

  

Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind indexarea 

impozitelor și taxelor locale pentru anul 2021. 

 

➢   Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar pentru prezentarea Deciziei nr. 4/03.04.2020 emisa de Camera de Conturi 

Vaslui, inaintata catre Consiliul Local al Comunei Rebricea, prin adresa nr. 

389/03.04.2020 si inregistrata la primaria Comunei Rebricea cu nr. 1824/06.04.2020. 
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Discutii:  

- la punctul 2 - domnul primar informeaza membrii consiliului local ca acordul 

cu ACOR-ul s-a semnat la sfarsitul anului 2018 dar acestia s-au organizat greu 

si nu au prestat si cei de la Curte ne imputa 2 cotizatii si jumatate achitate 

ACOR-ului; 

- la punctul 3: la podete nu erau finalizate lucrarile insa nu s-a facut finalizarea, 

nu s-a semnat un proces verbal de incheiere a lucrarilor si problemele au fost 

finalizate pe perioada controlului si s-a reglementat problema. 

 

Domnul primar mentioneaza ca am primit felicitari pentru activitatea desfasurata 

si ca suntem in top, pe locul 3, din judet. 

 

4. Interpelari si raspunsuri. 

 

Domnul primar da citire listei DSP-ului cu cei izolati la domiciliu, informeaza conform Hotararii 11 

se pot face izolari la domiciliu daca se demonstreaza ca exista spatiu si ca au fost aduse 3 persoane, 

insotite de politie pana la destinatie, dar ca noua nu ni s-a comunicat si am aflat in urma unui apel 

telefonic. 

Avem peste 100 de persoane in total si am gestionat bine, oamenii respecta si domnul primar le 

multumeste tuturor pe aceasta cale. 

S-a solicitat tuturor agentilor economici actualizarea programului de lucru, dar sunt cativa agenti 

economici care nu au deloc autorizatie de functionare sau nu au vize anuale. 

Domnul Zaharia Ionel anunta ca la Sasova, domnul Melenciuc a iesit din casa, insa i se comunica 

acestuia, ca s-a finalizat perioada de izolare. 

Domnul viceprimar informeaza ca se suspenda activitatea celor de la ajutor sociale, conform 

Ordoantei Militare deci oamenii nu mai pot fi scosi la munca. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier IONEL MORARIU    Jrs. Adina Maftei 

 


